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Protokoll fört vid Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
Tid och plats: Telefonmöte 2020-11-09 kl 19:00 
 
Närvarande: Monica Karlsson, Maria Risberg, Anna Ericsson, Maria Nilsson, Maria Alvehed, Ann-Charlotte 
Beckman, Magdalena Hillergren, Mari Sjölund, Ann-Kristine Ström 
Deltar ej: Anna Ericsson, Kerstin Häggblom 
Till mötet deltar Vallansvarig Ann Gustavsson. 
 
 

Protokoll 
 
§20-152 Mötet öppnas 
 Monica hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§20-153 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
 Till justerare valdes Maria Alvehed att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§20-154 Godkännande av dagordning och kallelse 
 Dagordning och kallelse godkändes. 
 
§20-155 Genomgång av föregående protokoll 
 Protokoll daterat 2020-10-11 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
§20-156 Vallansvarig Ann Gustavsson har ordet. 

Den stora vall aktivitet som planerades till våren 2020 ställdes in. Detta på grund av de rådande 
omständigheterna ang  Covid -19. Planer inför sommaren 2021 diskuterades och om hur vi kan 
arbeta framåt. 
Några hundar har sedan tidigare tagit vallanlagstestet, vilket är positivt. Detta år inte möjligt 
som läget är nu. 

 
§20-157 Ekonomi 
 Inget att rapportera. 
 
§20-158 Inkomna skrivelser 
 SKK – Meddelande om uppfödare med icke hänvisning. 
 SKK – Info gällande årsmöten 2021 i Coronatider 
 SKK/FK – Protokollsutdrag gällande beslut. 
 Uppfödare gällande valpannons. 
 
§20-159 Aktuellt från Avelskommittèn 

- Ett protokollsutdrag från SKKs Föreningskommittè diskuterades. Mailfråga har skickats ut till 
alla uppfödare av finsklapphundar, där AK har informerat om hur TBA används i deras arbete. 
Där man också samtidigt efterfrågat om någon motsätter sig detta och att ta direktkontakt. 
Vilket inte skett. Ett nytt mail med ytterligare information ska skickas ut med en uppdatering 
och ett förtydligande runt detta. 
- Information om utredningen som AK gjort gällande ögonlysning hos svenska hundar är klar. 
Utredningen kommer att publiceras i kommande klubbtidning. 
- En önskan om att få högupplösta bilder på öron hos Lapphunden efterlyses. Dessa ska 
användas till raskompendiet som AK jobbar med. 
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§20-160 Aktuellt från tävlingskommittèn 
 Inget att rapportera 
  
 
§20-161 Aktuellt från redaktionen 
 Det har efterfrågats olika tips om vardagsträning i dessa Coronatider. 

Lapphunden – medlemsbilder, trickdog, avelskommittèn, höstsrusk, fototävling, mailadresser, 
juniorhandling, olika rapporter, ordförande har ordet och mycket annat har inkommit till 
redaktionen. Tidningen ska ges ut i december. Nästkommande nummer kommer ut i mars och 
manusstopp är preliminärt 1 februari. 

 
§20-162 Årsmöte 2021 

- Valberedningen planeras att bjudas in till nästa styrelsemöte. 
- Mötet diskuterade beslutet som rör årsmötessäsongen 2021 som inkommit från SKK. 

Frågorna var många och det var svårt att nå ett gemensamt beslut om hur vi ska göra. 
Frågan ska tas upp igen på nästa styrelsemöte.  

 
§20-163 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§20-164 Nästa möte 
 Måndag 7 december kl 19:00 
 
§20-165 Mötet avslutas 
 Monica tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
Digitalt signerat i Kivra 
 
 
 
 
 

Monica Karlsson  Maria Risberg  

Ordförande  Sekreterare  Justerare 
 
 

 

 


